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NNiiee  ppaammiięęttaamm,,  kkttóórryy  jjuużż  rraazz  ssppoottkkaalliiśśmmyy  ssiięę  ww  ttyymm  rrookkuu  zz  nnaasszzyymm  „„rrookkiieemm””……
TTyymm  rraazzeemm  jjeeddnnaakk  ookkaazzjjaa  bbyyłłaa  sszzcczzeeggóóllnnaa::  4400--lleecciiee  uuzzyysskkaanniiaa  ddyypplloommuu  lleekkaa--
rrzzaa  ii  lleekkaarrzzaa  ddeennttyyssttyy..  OOcczzyywwiiśścciiee,,  ppaattrrzząącc  nnaa  kkoolleeggóóww,,  aa  zzwwłłaasszzcczzaa  nnaa  nnaasszzee
kkoolleeżżaannkkii,,  wwiiddzziimmyy  wwyyrraaźźnniiee,,  żżee  nnaassttąąppiiłłoo  pprrzzeekkłłaammaanniiee  ddaatt..  MMoożżeemmyy  ssiięę  zzggoo--
ddzziićć  nnaa  ––  ppoowwiieeddzzmmyy  ––  2200,,  nnoo  mmoożżee  2255  llaatt,,  aallee  nniiee  wwiięęcceejj..  ZZrreesszzttąą  kkłłooppoottyy  
zz  eeggzzaammiinneemm  zz  hhiissttoollooggiiii  cczzyy  bbiioollooggiiii  mmiieelliiśśmmyy  nnaajjwwyyżżeejj  pprrzzeeddwwcczzoorraajj,,  
aa  oobbaawwaa  pprrzzeedd  ppiieerrwwsszzyymm  ssaammooddzziieellnnyymm  zzaabbiieeggiieemm  ––  pprrzzeecciieeżż  ppaammiięęttaammyy
ddoosskkoonnaallee,,  wwcczzoorraajj......  SSkkąądd  wwiięęcc  4400  llaatt??!!  KKttoośś  ccoośś  ppoommiieesszzaałł,,  ccoo  ww  ookkrreessiiee
pprrzzeeddwwyybboorrcczzyymm  nniiee  jjeesstt  nniicczzyymm  nnaaddzzwwyycczzaajjnnyymm  aannii  zzaasskkaakkuujjąąccyymm……

Jak było tak było, ale na początku czerwca w Baranowie, nad pięknym Jezio-
rem Kierskim, zameldowało się 132 doświadczonych życiem lekarzy, doktorów,
docentów i profesorów. (Pod tym względem nasz rocznik faktycznie ma się czym
pochwalić…) Impreza była trzydniowa, a jakże, z koleżeńską kolacją uświetnioną
występem Justyny Szafran z zespołem, która w wyjątkowy sposób łączy urodę 
z kunsztem wokalnym, z tańcami i wycieczką autokarową po Poznaniu. Nie tylko
goście odwiedzający nasze miasto po latach, ale także poznaniacy z zadziwieniem
oglądali nowe dzielnice (Morasko), nowe budowle (Centrum Klinik Stomatolo-
gicznych, Stary Browar), obiekty nad Maltą, wreszcie – w celu pokrzepienia nad-
wątlonych sił – Nowy Browar i jego wyroby… Należy podkreślić, że wyjazd był
rano, po długo w noc przeciągniętej kolacji, a mimo to dzięki odpowiedzialnej
pracy dyżurnych wszyscy karnie stawili się przy autobusach…

W ogóle wszyscy z niecierpliwością czekali na coroczne spotkanie. Do tego
stopnia, że jeden z kolegów stawił się w Baranowie tydzień wcześniej…

Okrągła rocznica była okazją do wielu zaskakujących refleksji. Na przykład
jedenaście par, które złączyło wspólne studiowanie, a później małżeństwo, zamel-
dowało się na zjeździe w komplecie i przyjęło stosowne gratulacje…

Naturalnie głównym organizatorem, jak co roku, była Ala Kaczmarek. Gdzie
spotkamy się w przyszłym roku... Tego nie wie nikt. No, może Ala...
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Ktoś tu coś
pomieszał...

Stomatolodzy 
na zjeździe
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Zwiedzanie 
Centrum 
Stomatologii

Zadowolone twarze
po odwiedzeniu 
Browaru

Towarzyskie
pogwarki

Ten luz...

Odnowienie 
przysięgi 
małżeńskiej


